
Sørvad Ørnhøj Skole og Børnehøjen 

 
 

Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde  
 
Dato: 27.08.2024 
Tidspunkt: kl. 17.00 -19.00 
Mødeleder: Malene  
Sted: Sørvad skole - personalerum 
Referent: Benny 

Deltagere: Irene Andersen, Malene Budde, Katrine Bay Sørensen, Mette H. Jørgensen, 
Peter Breinholt, Rasmus Nielsen, Janni V. Poulsen, Trine Hebsgaard, Mads Sund, 
Anette Skaderis, Susanne F. Christensen, Birgit Fastrup, Benny Bjerre og Malene S. En-
gelbredt. 
 
Fraværende: Anja Nyby 

 

Punkt Tid Referat Op-
følg-
ning 

1. Godkendelse af referat fra 
fællesbestyrelsesmødet 
den 11. juni 2024. Refera-
tet er vedhæftet som bilag  

 

5 min Godkendt  

2. Kort præsentation af nye 
& ”gamle” bestyrelses-
medlemmer 

 

10 
min 

Bestyrelsesmedlemmerne præsenterede sig.   

3. VALG af ny formand & 
næstformand. Hvad ligger 
der i opgaven? Irene An-
dersen (afgående for-
mand deltager) 

20 
min 

Afgående formand Irene Andersen, fortalte om, hvad det 
indebærer at sidde i en bestyrelse. 
Rasmus Nielsen blev valgt som formand.  
Peter Breinholt blev valgt som næstformand.  

 

4. Kommende forældremø-
der – bestyrelsen rolle i 
børnehave & skole  

15 
min 

Fra bestyrelsen deltager: 
 
4 september: indskoling Sørvad :  Peter 
 
24 september: 0-3 i Ørnhøj: Mette, Janni 
 
18 september: Mellemtrin i Sørvad: Peter 
 
?? 
Mellemtrin Ørnhøj Trine 
 
19 september: Udskoling i Sørvad.: Mette  
 
17 september i Børnehøjen ? 
 
Det blev drøftet, at det er en fordel, at møderne især i 
indskolingen placeres først på skoleåret, så der bliver 
mulighed for at få dannet et trivselsråd.  

 

5. Info fra Ledelse, medar-
bejdere vedr. børnehave 
& skole 
 

30 
min 

Vi har taget den ny mobil politik i brug, og skolen er nu 
en mobilfri skole. 
 
I udskolingen åbnes der i løbet af efteråret op for at ele-
verne i 9 klasse må gå i Brugsen  
 
I skolen er vi kommet godt i gang. Vi har fået en ansat 
en ny lærer på skolen, som er blevet klasselærer i 1. 
klasse. 
Derudover har vi også ansat en trivselspædagog, skal 
arbejde i skoledelen.  
 
I Ørnhøj, har der være hærværk, hvor der er nogle der 
har forsøgt at tænde ild til et skur.  

 



Sørvad Ørnhøj Skole og Børnehøjen 

 
 

I Sørvad er de nogle udfordringer i forhold til puff bars, 
som vi er meget opmærksom på.  
 
I Sørvad har indskolingen søgt en pulje, og har fået 
100.000 kroner til et væksthus, som skal etableres i lø-
bet af dette skoleår.  
 
På skolen skal vi i gang med et kommunalt projekt om 
makerspace 
 
I skolen bliver vi en del af et pilot projekt, hvor vores 
medarbejdere, får mulighed for at få samtaler med en 
coach.  
I Børnehøjen, har der været dialogsamtale med forvalt-
ningen.  
 
Der er ansat to nye medarbejdere i Børnehøjen. Èn af 
stillingerne er en projektstilling, med henblik på at moti-
vere unge til at læse til pædagog.   
Der kommer en pædagogisk assistent elev i praktik i 6 
måneder.  
I børnehaven har Birgit været i dialog med kommunen 
omkring de store mængder vand, der er på legepladsen 
Det er en udfordring, at børnehaven ikke kan deltage i 
arrangementer i Herning eller Vildbjerg på grund af kør-
selsudfordringen. 
Tumlekaravanen kommer på besøg i børnehaven i okto-
ber.  
 

6. Punkter til kommende 
møder  

10 
min 

Kvalitetssamtale i Børnehøjen 
Principper der skal revideres  

 

7. Evt.  
 

 Forældrekørsel i forbindelse med OL ugen blev drøftet.   

 


